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Aan: College van B&W / voorzitter van de veiligheidsregio
Betreft: Uitvoering Vroeg Eropaf

Geacht college,

In het kader van vroegsignalering van de aanpak van schulden hanteert u de aanpak ‘Vroeg Eropaf’ om 
mensen met schulden sneller en beter te kunnen helpen. Een prima initiatief.

Hiervoor heeft u onder andere met de woningbouwcorporaties Dudok, de Alliantie en Gooi en 
omstreken een convenant afgesloten om actief hulp te bieden aan mensen met geldproblemen 
bijvoorbeeld door betalingsachterstanden bij de huur. De corporatie meldt een achterstand in de 
huurbetaling bij de gemeente en de gemeente biedt, snel, hulp op maat om te voorkomen dat schulden 
oplopen en daardoor onoplosbaar worden.

Nu krijgen wij signalen dat dit project stil lijkt te liggen doordat er geen projectleider zou zijn en er niet 
meer geacteerd wordt op signalen van onder andere de corporaties. Wij maken ons daar zorgen over. 
Juist in deze tijd waarin veel mensen hun baan en inkomenszekerheid op de tocht zien staan, is het 
voorkomen van schulden belangrijker dan ooit. Daarom hebben wij de volgende vragen aan u:

- Hoe staat met het de uitvoering van Vroeg Eropaf? 
- Klopt het dat er al langere tijd geen projectleider is?
- Worden alle signalen die binnekomen direct opgepakt d or de gemeentelijke medewerkers?
- Hoeveel tijd is hiermee gemoeid (van melding tot contact)?
- Zijn er problemen in de uitvoering van Vroeg Eropaf? Zo ja welke zijn dat en hoe worden deze 

opgelost?
- Zijn de partners in Vroeg Eropaf voldoende geïnformeerd over de voortgang en de resultaten 

ten opzichte van individuele bewoners en de afspraken die de gemeente met hen maakt in dit 
kader?

In afwachting van uw antwoord,

Vriendelijke groet,

Jacqueline Kalk

Fractie PvdA


